
Протокол №1 

 

засідання студентської ради 

 ВСП «Шевченківський  фаховий коледж УНУС» 

 від 05.09.2022р 

 ПРИСУТНІ: голова студради – Мікалов Валентин. члени студради –   

Машинський Дмитро, Лисак Олександр,  Шаповал Максим,Берестова 

Вікторія, Калашник Борис, Ступа Дарья, Осадча Ольга.  

ЗАПРОШЕНІ: Заярний С.- староста групи 41 т, Норенко М.- староста групи 

41 а, Шамардін  Д  - староста групи 23тс, Нещадим Ю – староста групи 21а, 

Павлик М – староста групи 13ас,Ткаченко О – староста 14ас, Демченко А – 

староста групи 11-т. 

Порядок денний 

1. Обговорення та схвалення плану  роботи  студентської ради коледжу 

на 1 семестр 2022-23 навчального року. 

2. Оновлення складу студентської ради. 

3  Про переведення Пантілєєнка В.студента групи 11Т на бюджетну 

форму навчання. 

ХІД ЗАСІДАННЯ:  

СЛУХАЛИ:  Мікалова В. -  який ознайомив присутніх з проектом 

плану роботи студентської ради на перший  семестр 2022-23 

навчального року.Також вів додав що,необхідно звернути увагу на 

заходи національно-патріотичного виховання в умовах війни з Росією. 

Норенка М. – який запропонував провести змагання з кіберспорту , які 

були заплановані і підготовлені до проведення ще в лютому2022р, 

через початок війни, змагання були відмінені. Пропоную провести їх в 

цьому році. 

УХВАЛИЛИ:  

1 Схвалити  план роботи студентської ради коледжу на перший 

семестр2022 -23 навчального року. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» - одноголосно 

«проти» - 0  

«утримались» - 0 



 

2 Машинського Дмитра, який  повідомив що для успішної роботи  

студентської ради необхідно оновити склад , оскільки частина членів 

студради  вибула з числа студентів коледжу в зв’язку з закінченням 

навчання. Члени студради звернулись  до студентів нового набору, щоб 

вони  запропонували кандидатури  від своїх груп. Кандидатуру  

запропонувала група 11Т –   Шпілька Т. 

 

   УХВАЛИЛИ:   

1Поповнити склад студради новими кандидатурами  з числа студентів 

нового набору. 

2 Залучати до організації роботи студради більшу кількість  студентів з 

метою виявлення  осіб з організаторськими здібностями. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» - одноголосно 

«проти» - 0  

«утримались» - 0 

3 Слухали : Бабушка С.В. – який ознайомив присутніх з заявою 

студента Пантілєєнка В. про переведення його на бюджетну форму 

навчання. Така можливість є, тому що є 1 бюджетне місце яка потрібно 

заповнити ,щоб виконати  державне замовлення. 

Калашника Б – який  запропонував  задовольнити заяву Пантілєєнка В. 

  ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» - одноголосно 

«проти» - 0  

«утримались» - 0 

 

Голова студради:                                 Мікалов В. 

Секретар :                                             Машинський Д.       

 

 

 

 

 

 

 

 


